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Onderwerp (Vervolg)raadsvragen over wachtlijsten 

bij sportverenigingen 

 

 

Geachte heren Buijs en Bergwerff, 
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Op 5 juni 2019 diende u (vervolg)raadsvragen in over wachtlijsten bij sportverenigingen. Met deze brief 

geven wij u antwoord op uw vragen. 

 

Vraag 1 

Wanneer zij het toegezegde onderzoek naar wachtlijsten bij sportverenigingen (geheel) gaat 

uitvoeren, met inachtneming van het hieronder genoemde en de schriftelijke vragen van het CDA d.d. 

26 maart jl.? 

 

Antwoord 

In de Sportvisie gaven wij aan in 2019 aan de slag te gaan met het accommodatieplan sport. In de 

voorbereiding hierop vinden wij het, zoals ook aangegeven in onze eerdere beantwoording van 17 april, 

belangrijk om te inventariseren welke sportverenigingen verwachten te groeien of in de toekomst te 

maken hebben met een wachtlijst. In april hebben wij daarom een korte enquête uitgezet onder de 

sportverenigingen uit ons adressenbestand. In de korte enquête vroegen wij de sportverenigingen naar 

het totaal aantal leden, naar eventuele wachtlijsten en de reden hiervan. Ook vroegen wij wat volgens 

hen de oplossing is voor het verkleinen van de wachtlijst. Deze eerste inventarisatie nemen wij als input 

mee in het accommodatieplan. Naast deze korte enquête betrekken wij de sportverenigingen, zoals we 

ook bij de Sportvisie hebben gedaan, in het verdere proces van het accommodatieplan. 

 

Vraag 2 

Hoe het komt dat het college geen signalen zegt te ontvangen, terwijl het CDA uit haar rondgang bij 

de sportverenigingen signalen ontving over wachtlijsten en ook de gemeente zelf een enquête blijkt te 

hebben uitgevoerd waarop door sportverenigingen met signalen over wachtlijsten bevestigend is 

geantwoord? 
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Antwoord 

Op het moment van beantwoording van uw eerdere raadsvragen waren er bij ons nog geen signalen over 

wachtlijsten bij sportverenigingen bekend. De korte enquête, zoals genoemd in het antwoord op vraag 

1, is uitgezet na de beantwoording van de raadsvragen van 17 april 2019. Deze enquête is door 35 

sportverenigingen ingevuld. Vier van deze sportverenigingen geven aan een wachtlijst te hebben, 

variërend van 5 tot 50 leden. Hockeyvereniging Berkel en Rodenrijs (HBR) heeft een grotere wachtlijst 

van circa 500 leden. Met de aanleg van een vijfde hockeyveld voor HBR op het Hoge Land (realisatie 

deze zomer) verkleinen zij deze wachtlijst. Uiteraard gaan we ook graag met deze sportverenigingen in 

gesprek in het proces van het accommodatieplan. 

 

Vraag 3 

In hoeverre het door het college geopperde piepsysteem wel doelmatig en doeltreffend is, zoals de 

gemeente dat hanteert? 

 

Antwoord 

Wij hebben geen bewuste keuze gemaakt voor het piepsysteem. Echter, de contacten met de 

sportverenigingen zijn goed. Sportverenigingen hebben daardoor, voor zover wij weten, voldoende 

mogelijkheden en ruimte om aan te geven wanneer er problemen, bijvoorbeeld rondom eventuele 

wachtlijsten, zijn. We spreken elkaar regelmatig en daarnaast is de Avond van de Sport hét moment om 

met elkaar in gesprek te gaan, ook over eventuele wachtlijsten. Met de onlangs uitgezette korte 

enquête in voorbereiding op het accommodatieplan benaderen wij de sportverenigingen nu actief. Zoals 

ook in onze eerdere beantwoording van 17 april genoemd, is het hebben van een wachtlijst echter niet 

alleen een gevolg van onvoldoende capaciteit binnen de sportaccommodaties. Sportverenigingen moeten 

ook in staat zijn om de (extra) leden op te vangen. Het gaat hierbij bijvoorbeeld om voldoende kader en 

vrijwilligers binnen de sportverenigingen om deze leden te begeleiden. We ondersteunen 

sportverenigingen, maar we verwachten daarin ook zelfstandigheid en eigen verantwoordelijkheid van 

de sportverenigingen. 

 

N.B. 

Om de sportverenigingen te bereiken gebruiken wij ons gebruikelijke adressenbestand. Wij controleren 

de contactgegevens in dit bestand regelmatig. Wij vragen sportverenigingen om eventuele wijzigingen 

van contactgegevens altijd aan ons door te geven zodat wij de sportverenigingen kunnen blijven 

bereiken. 

 

Wij verwachten dat wij met deze brief antwoord hebben gegeven op uw raadsvragen. 

 

 

Met een vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Lansingerland 

  

Lucas Vokurka 

Secretaris 

drs. Pieter van de Stadt 

Burgemeester 

  


